
Dagordning styrelsemöte - 2024-04-24

1. Formalia

1.1 Mötets öppnande

1.2 Närvarande

1.3 Anmäld frånvaro

1.4 Val av mötets ordförande

1.5 Val av mötets sekreterare

1.6 Adjungeringar

1.7 Mötets behöriga och beslutsmässighet

1.8 Föregående protokoll

se beslut

1.9 Val av justerare



1.10 Anmälan av övriga frågor

1.11 Föredragningslista godkännande

2. Rapporter och meddelanden

2.1 Styrelsen

Ordförande:

Vice ordförande:

Ekonomiansvarig:

Ledamöter:

2.2 Organ och nämnder:

Företagsgruppen(FG):

Qlubbmästeriet(QM):

Mottagningsgruppen(Mogen):

Tuggan redaktionen(Tuggan):



Studienämnden(SN):

Spelgruppen(SPRUPPEN):

Idrottsgruppen(IG):

Infogruppen(InfoG):

Valberedningen(ValB):

Lokalnämnden(KARP):

Utbytesnämnden(UtB):

JMLnämnden(JML):

2.3 THS, Övriga:

Revisorer:

3. Besluts- och diskussionspunkter

3.1 Sångböcker
3.2 IsF-pin
3.3 TT-flytt.
3.4 Styrelsen läsår istället för kalenderår.
3.5 THS-medlem för att komma in i Rudan efter kl 17
Jackbox



4. Övriga frågor

5. Nästa möte

6. Mötet avslutas



Ordförandemöte 24-04-10
Lokalmappningsförslag från ordförandemötet den 10/4-24 där alla
sektionsordföranden diskuterade olika förslag. Me och Tbas var
inte närvarande vid mötet.

TT➡ Nymble i 1 år

TT➡ Konsulatet

TT➡Draget(Dragskåpet)

TT➡ Issy

TT➡ OaSen

TT➡ Smörjis

Dr+T+TT➡ T-centralen

TT➡ Hardox, OPEN➡ Smörjis/OaSen

OPEN➡ Issy, TT➡ Hardox



IsB➡ OaSen, TT➡ Bygget

A➡ OaSen, TT➡ Bygget

OPEN➡ Konsulatet, TT➡ Hardox

TT➡ Självstudieplatser i Bygget, TT➡ Stående bokning i
Kröken
Att använda kröken till sektionslokal är ett förslag som dykt upp tidigare. Det är en möjlighet men det
finns mycket som talar emot. Under våren är Kröken bokad 3-7 dagar i veckan med undantag för enstaka
veckor. Det är en relativt hög beläggningsgrad och samtidigt efterfrågar KF mer utrymme i Nymble för
sektionsaktiviteter.

Nymble till ny sektionslokal (Kröken eller dylikt)

TT+IN➡ Ny sektionslokal

Phösarlokaler till ny sektionslokal

Det som diskuterades här var att diskutera med KTH om att bygga en sektionslokal här(Kan bli svårt då
man måste ha en egen ingång samt att det här blir då den enda lokalen vi får)

Q2 till ny lokal



Det som diskuterades här var att diskutera med KTH om att bygga en sektionslokal här(Kan bli svårt då
man måste ha en egen ingång samt att det här blir då den enda lokalen vi får) JAg skulle se det som lite
orealistiskt att något sådant skulle gå igenom samt göra svårt för en pub värksamhet.

U till ny sektionslokal
Det som diskuterades här var att diskutera med KTH om att bygga en sektionslokal här(Kan bli svårt då
man måste ha en egen ingång samt att det här blir då den enda lokalen vi får)

När det kommer till de tre sista förslagen som rör lokalen skulle jag föreslå att inte stirra er blinda på dem.
Det är ett arbete vi redan bedriver med KTH att hitta en till lokal men det är något som inte kommer gå
att få till innan studentpopulationen från södertälje flyttar till KTH Campus.


